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Yrkande – Angående riktlinjerna för 
uteserveringar 
 

Förslag till beslut 

Stadsbyggnadsförvaltningen får i uppdrag att skicka ut de antagna riktlinjerna som 
vi yrkade på att återremittera för att inhämta synpunkter och kreativa förslag från 
branschen. Förvaltningen ska även efterhöra intresset att där så är lämpligt arbeta 
enligt ”Avenymodellen” som innebär att göra om detaljplaner för att möjliggöra 
för fler åretruntuteserveringar. Förvaltningen ska även inhämta lyckade exempel 
från andra kommuner för att möjliggöra fler åretruntuteserveringar i Göteborg.  
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